
Interpelacja Radnego

z dnia: 09.11.2023

zgłaszający Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:

Dariusz Cecotka
Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
składam interpelację w sprawie:

Ławki w Parki JP II

1.Opis stanu faktycznego:

Mając częste spotkania z mieszkańcami miasta, podczas wrześniowego
spaceru po mieście zostałem zapytany przez jednego z mieszkańców, czy często
siadam na ławkach w parku?

Odparłem, że nie bardzo i wtedy usłyszałem, że niektóre ławki są problemem dla
osób starszych, które mają jedyną formę spotkań towarzyskich z przyjaciółmi w
okresie od wiosny do jesieni, kiedy mogą nawet godzinami tam spędzać wolny czas
na powietrzu.

2.Treść interpelacji:

Część ławek ma wyprofilowane siedziska a część nie i dlatego podczas
dłuższego siedzenia na tych wyprofilowanych, starsze osoby siedząc po jakimś
czasie maja problem z krążeniem w nogach a przy wielu schorzeniach lub chorobach
takie siedzenie nie jest zdrowe.

W części parku, bliżej klasztoru o.o. Bernardynów siedziska ławki są proste ale tam
jak twierdzą mieszkańcy jest ryzyko, że zostaną ubrudzeni przez ptaki. Sprawdziłem
te dwie informacje i mogę potwierdzić, że siedząc bliżej fontanny, na tych
wyprofilowanych siedziskach sam doznałem uczucia mrowienia a kiedy poszedłem
zobaczyć ławki w drugiej części bliżej klasztoru to faktycznie niektóre były
zabrudzone odchodami ptasimi.

Dlatego wnioskuję o:

- możliwość wymiany ławek wyprofilowanych
- sprawdzenia tak jak to miało miejsce w Parku J. Poniatowskiego kiedy

mieszkańcy zwracali uwagę, że siedzenie na ławkach pod niektórymi
drzewami jest niemożliwe bo te ławki są pełne ptasich odchodów i po
sprawdzeniu zrobiono tak, że część ławek została przeniesiona co



spowodowało, że bezpieczniej można było siedzieć na tych ławkach dlatego
też proszę o sprawdzenie i zrobienie porządku w tej części parku.

................................................

Podpis Radnego/Radnej


